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祝福语是指日常生活全部的常用祝福语，比如好友之间祝福语、事业祝福语、家人祝福语、朋友祝福语等。以下是为您整理的六一儿童节英语祝语，希望大家能够喜欢。【篇一】 1、Children\'s happiness, the innocence you...
祝福语是指日常生活全部的常用祝福语，比如好友之间祝福语、事业祝福语、家人祝福语、朋友祝福语等。以下是为您整理的六一儿童节英语祝语，希望大家能够喜欢。
【篇一】
1、Children\'s happiness, the innocence you forever! Aunt is ready for you to eat the teeth do not hurt the sugar, to taste, welcome to.
　　儿童节快乐，永远童真的你!阿姨准备了适合你吃不伤牙齿的糖，欢迎到时来尝尝。
　　2、you will never Zhang Buda is the BaBy, I wish you happy holidays!
　　你是个永远长不大的BaBy，祝你节日快乐!
　　3、this is my message to you tomorrow (Do not Read), only to see tomorrow! Peep addiction ah! Naughty! Although still call you Look! Mezhe, you Zhang Buda! Happy Children\'s Day!
　　这是我给你明天的信息(别往下看)，明天才看!窥视癖呀?!淘气!叫你别看还看!没辙，你长不大啦!儿童节快乐!
　　4、Zhu: Children\'s Day happy holidays! Guai, do not cry, a laugh! ! !
　　祝：儿童节节日快乐!乖，不要哭，笑一个!!!
　　5、Happy Children\'s Day, the innocence of you forever! You always willing to maintain a Childlike Innocence.
　　儿童节快乐，永远童真的你!愿你永远保持一颗童心。
　　6、the biggest desire is to you: the first Children\'s Day, another Youth Day, then Guoqinjie, another Mother\'s Day, another Father\'s Day, another Chung Yeung Festival.
　　的愿望是想与你：先过儿童节，再过青年节，再过情人节，再过母亲节，再过父亲节，再过重阳节。
　　7、Who says memories are not good? Although not a holiday, consider also happy: I wish you a happy June 1! :)
　　谁说回忆不是美好的?虽然不放假，想想也开心：祝你六一快乐!：)
　　8、more than 20 years ago today, give you the information received did not, okay, I have not received Zaifayici: June 1 wish happy holidays!
　　二十多年前的今天给你发的信息收到没有，没收到没关系我再发一次：祝六一节日快乐!
　　9、text messaging to so happy with you gently hugging, difficult to see you Guaiguai Road, secretly Zoudiao trouble, particularly auspicious for your attention, so you always happy smile! 61 Happy!
　　短信到，让快乐与你轻轻拥抱，让困难见你乖乖让道，让烦恼偷偷走掉，让吉祥对你格外关照，让幸福对你永远微笑!六一节快乐!
　　10、notice: Tomorrow is your day. I wish you happy holidays in advance! Please click here to a kindergarten for Bangbang Tang, a silk Sassafras tsumu the nose, a Kaidang pants, urine is not a wetland. We would like to inform! !
　　通告：明天是你的节日。提前祝你节日快乐!请速到幼儿园领取棒棒糖一个，檫鼻涕绢一块，开裆裤一条，尿不湿一个。特此通知!!
　　11、the day hope you are happy like a teapot on the stove, although small Pipi burned the boiling hot, but still happy blowing whistles, braving the well-being of the bubble, the music Pidianpidian! I wish you a happy Children\'s Day!
　　希望每天的你都快乐得象炉子上的茶壶一样，虽然小**被烧的滚烫滚烫，但依然吹着开心的口哨，冒着幸福的泡泡，乐的*颠*颠!预祝你儿童节快乐!
　　12、Wukong painting a circle, Tang Seng security; Xiaoping drew a circle, Shenzhen prosperity; you draw a circle, you have a bedwetting. Children, happy holidays!
　　悟空画了一个圈，唐僧安全了;小平画了个圈，深圳富裕了;你画了一个圈，你又尿床了。小朋友，节日快乐!
　　13、your life has just opened a first page and is willing to rising of the sun shining your beautiful poem years. Tomorrow belongs to you.
　　你的生命刚刚翻开了第一页，愿初升的太阳照耀你诗一般美丽的岁月。明天属于你们。
　　14、adults and children with permanent Childlike Innocence, children and adults together to mature.
　　成年人和儿童在一起童心常驻，儿童和成年人在一起容易成熟。
　　15、the children are most pleased that the day is today, I wish the children happy holidays, learning and proGREss.
　　小朋友们兴的日子就是今天，祝小朋友们节日快乐，学习进步。
　　16、the grand ideal of the dark spirit, a young soul saffron.
　　宏伟理想鼓斗志，幼小心灵开红花。
　　17、the plants will not be room has a strong vitality. Do not you Fuxiong in the tent sleeping, the times are moving. Keep up with it forward!
　　室里的花草不会有强大的生命力。不要在你父兄的帐篷里沉睡，时代在前进。紧跟它向前吧!
　　18、the small people I wish you a happy holiday, with the wisdom of age with growth.
　　小大人们祝你们节日愉快，智慧与年龄一同增长。
　　19、youth is the hope of life, but the wisdom of age to growth.
　　青春是人生的希望，但年岁才能增长智慧。
　　20、I thank God I have you, my children in this special day, I bless you.
　　我感谢上帝让我拥有你，我的孩子在这个特殊的日子里我祝福你。
【篇二】
　　21、you will never Zhang Buda is the BaBy, I wish you happy holidays!
　　你是个永远长不大的BaBy，祝你节日快乐!
　　22、I wish the children happy holidays, study well, every day, prossive, roof as a model.
　　祝小朋友们节日快乐，好好学习，天天向上，个儿象个模特。
　　23、in order to celebrate the \"June 1\" Children\'s Day, special preparations for more than 20 species of fruits, invite you to share 18:45 restaurant gathering.
　　为了庆祝“六一”儿童节，特准备20余种水果，诚邀各位于下午6点45分到酒楼聚会。
　　24、Rose would also like to thank opened, the Children\'s Day will never Viiv!
　　玫瑰花开了还要谢，儿童节永远欢跃!
　　25、when the peony in full bloom, swallows flying; legitimate Rose Michelia, Cherry cooked, the best time of year! Peony the United States less than you, than you cherry red, Xiaodi young girl, a happy Children\'s Day!
　　正当芍药盛开，燕子飞来;正当玫瑰含笑，樱桃熟了，一年中的时节!芍药不及你美，樱桃不及你红，小弟小妹，儿童节快乐!
　　26、a socialist flower, is your ah. What happiness! You are the country\'s Baby, I wish the Children\'s Day Hooray!
　　社会主义的花，是你们呀。多么幸福!你们是国家的宝贝，祝儿童节万岁!
　　27、the most wonderful childhood was originally a stage of life, then the child is a flower, is also a fruit, is a hazy smart, a never-income activities, a strong desire.
　　童年原是一生最美妙的阶段，那时的孩子是一朵花，也是一颗果子，是一片朦朦胧胧的聪明，一种永不息的活动，一股强烈的*。
　　28、Happy Children\'s Day! Wishes to you always have a Childlike Innocence, every day Xiao Haha.
　　儿童节快乐!愿你永远拥有一颗童心，天天笑哈哈
　　29、the plants will not be room has a strong vitality. Do not you Fuxiong in the tent sleeping, the times are moving. Keep up with it forward!
　　室里的花草不会有强大的生命力。不要在你父兄的帐篷里沉睡，时代在前进。紧跟它向前吧!
　　30、Children\'s happiness, the innocence you forever! Aunt is ready for you to eat the teeth do not hurt the sugar, to taste, welcome to.
　　儿童节快乐，永远童真的你!阿姨准备了适合你吃不伤牙齿的糖，欢迎到时来尝尝。
　　31、this is my message to you tomorrow (Do not Read), only to see tomorrow! Peep addiction ah! Naughty! Although still call you Look! Mezhe, you Zhang Buda! Happy Children\'s Day!
　　这是我给你明天的信息(别往下看)，明天才看!窥视癖呀?!淘气!叫你别看还看!没辙，你长不大啦!儿童节快乐!
　　32、the children are most pleased that the day is today, I wish the children happy holidays, learning and proGREss.
　　小朋友们兴的日子就是今天，祝小朋友们节日快乐，学习进步。
　　33、the grand ideal of the dark spirit, a young soul saffron.
　　宏伟理想鼓斗志，幼小心灵开红花。
　　34、Wukong painting a circle, Tang Seng security; Xiaoping drew a circle, Shenzhen prosperity; you draw a circle, you have a bedwetting. Children, happy holidays!
　　悟空画了一个圈，唐僧安全了;小平画了个圈，深圳富裕了;你画了一个圈，你又尿床了。小朋友，节日快乐!
　　35、your life has just opened a first page and is willing to rising of the sun shining your beautiful poem years. Tomorrow belongs to you.
　　你的生命刚刚翻开了第一页，愿初升的太阳照耀你诗一般美丽的岁月。明天属于你们。
　　36、adults and children with permanent Childlike Innocence, children and adults together to mature.
　　成年人和儿童在一起童心常驻，儿童和成年人在一起容易成熟。
　　37、the plants will not be room has a strong vitality. Do not you Fuxiong in the tent sleeping, the times are moving. Keep up with it forward!
　　室里的花草不会有强大的生命力。不要在你父兄的帐篷里沉睡，时代在前进。紧跟它向前吧!
　　38、Happy Children\'s Day, the innocence of you forever! You always willing to maintain a Childlike Innocence.
　　儿童节快乐，永远童真的你!愿你永远保持一颗童心。
　　39、the biggest desire is to you: the first Children\'s Day, another Youth Day, then Guoqinjie, another Mother\'s Day, another Father\'s Day, another Chung Yeung Festival.
　　的愿望是想与你：先过儿童节，再过青年节，再过情人节，再过母亲节，再过父亲节，再过重阳节。
　　40、Look at themselves in the mirror, hang a happy smiling face and fade away; full clothes, Shan tired to free up ; go around, relax in natural abandoned annoyance; fat send text messages, I wish you have a pure and happy heart! Happy 61!
　　照照镜子，收起憔悴挂起快乐笑脸;整整衣衫，掸去疲惫撑起一身轻闲;出去转转，抛弃烦恼放松在自然;发发短信，祝你拥有纯真快乐的童心!六一快乐!祝岁数大心眼少的小朋友们六一快乐!放纵一下吧，别憋着啦!六一快乐!
【篇三】
　　41、your life has just opened a first page and is willing to rising of the sun shining your beautiful poem years. Tomorrow belongs to you.
　　你的生命刚刚翻开了第一页，愿初升的太阳照耀你诗一般美丽的岁月。明天属于你们。
　　42、Under the sun butterflies fluttering all over the sky, remember that you can be in. This time playing chase? The smiling faces of naive like flowers attract butterflies away! Children\'s Day is approaching, you would like to spend as smile! Happy Children\'s Day!
　　阳光下漫天飞舞的蝴蝶，可曾让你记得那追逐嬉戏的岁月?天真的笑脸好似花儿，引得蝴蝶流连忘返!儿童节到来之际，愿你永驻花般笑颜!儿童节快乐!
　　43、Children\'s Day is approaching, I wish you had children: youth are not old, and maintain pure heart, has a sweet smile, a child-like skin, carefree life, have no illusions about the future and look forward to! Happy holidays!
　　儿童节到来之际，祝曾经是孩子的你：青春不老，保持纯真的心，拥有甜美的微笑，孩童般的皮肤，无忧无虑的生活状态，对未来抱有幻想和憧憬!节日快乐!
　　44、Because of the wind moving the leaves, young seedlings due to soil and long, falls due to flow from the sky and vivid because of the birds, corals and mysterious ocean due to the desert oasis and angry because, due to the young and beautiful life! Happy Children\'s Day wish! Happy every day!
　　树叶因风而动，雏苗因土而长，瀑布因流而成，天空因鸟儿而生动，海洋因珊瑚而神秘，沙漠因绿洲而有生气，生活因年轻而美丽!祝儿童节快乐!天天开心!
　　45、The annual, all the world blessed in our children a happy Children\'s Day of this day, let us return to childhood every adult with the most sincere sentiments of the most pure heart of a happy Children\'s Day! Happy holidays!
　　一年一度，在我们祝福天下所有的孩子儿童节快乐的这一天，也让我们每一个成年人回到童年，用最纯真的情怀最纯洁的心灵过一个快乐的儿童节!节日快乐!
　　46、Aspiration is the wind, is a fan happy, blessed is the ship. Aspiration of the wind, blowing fan happy, the children carrying the blessing of the boats, drift to the happiness of you, gently greetings: Happy 61!
　　心愿是风，快乐是帆，祝福是船。心愿的风，吹着快乐的帆，载着对小朋友祝福的船，漂向快乐的你，轻轻地问候：六一节快乐!
　　47、Children\'s Day approaching, I, on behalf of the leadership struggling in the chat line to the children expressed the most profound greetings! And hope that we bear in mind when I give you to live the teachings of: a good Internet access, every day online! Happy Children\'s Day!
　　儿童节将至，我谨代表领导，向奋战在聊天一线各位小朋友们表示最深切的问候!并希望大家牢记住当年我给你的教导：好好上网，天天在线!儿童节快乐!
　　48、Kindergarten teacher, said: a fine three bed-wetting, the second five yuan, three times seven dollars. I would like to ask the teachers how much money monthly, we see you a show of hands, said: teacher, I would like to do the year VIP membership card! I wish you a Happy Children\'s Day!
　　幼儿园老师说：尿床一次罚三元，二次五元，三次七元。我正想问老师包月多少钱，就看见你举手说：老师，我要办VIP会员年卡!祝你儿童节快乐!
　　49、Do not move, robbery! This is a robbery! Understand? Quickly come up with your sad, to hand over your heart, out of your troubles off your sorrow, Well! Change this, I sent you! I wish a happy Children\'s Day 61!
　　别动，抢劫!这是抢劫!懂吗?快拿出你的忧愁，交出你的伤心，掏出你的烦恼，摘下你的哀伤，喏!换上这个，我送来的快乐!预祝六一儿童节快乐!
　　50、Notice: Tomorrow is your day. I wish you happy holidays in advance! Please click here to a kindergarten for Bangbang Tang, a silk Sassafras tsumu the nose, a Kaidang pants, urine is not a wetland. We would like to inform! !
　　通告：明天是你的节日。提前祝你节日快乐!请速到幼儿园领取棒棒糖一个，檫鼻涕绢一块，开裆裤一条，尿不湿一个。特此通知!!
　　51、The day hope you are happy like a teapot on the stove, although small Pipi burned the boiling hot, but still happy blowing whistles, braving the well-being of the bubble, the music Pidianpidian! I wish you a happy Children\'s Day!
　　希望每天的你都快乐得象炉子上的茶壶一样，虽然小**被烧的滚烫滚烫，但依然吹着开心的口哨，冒着幸福的泡泡，乐的*颠*颠!预祝你儿童节快乐!
　　52、Ignorance was young, had rash juvenile; silent over the years in the fingers, when the Children\'s Day walk in the street, realized that the past does not look back. Expenditure of red wine, for this does not belong to our holiday cheers! Happy Children\'s Day!
　　曾经年幼无知，曾经莽撞少年;岁月于指间无声滑过，当儿童节走在街头，才意识到过去的日子不回头。开支红酒，为这不属于我们的节日干杯!儿童节快乐!
　　53、Because of the wind moving the leaves, young seedlings due to soil and long, falls due to flow from the sky and vivid because of the birds, corals and mysterious ocean due to the desert oasis and angry because, due to the young and beautiful life! Happy Children\'s Day wish! Happy every day!
　　树叶因风而动，雏苗因土而长，瀑布因流而成，天空因鸟儿而生动，海洋因珊瑚而神秘，沙漠因绿洲而有生气，生活因年轻而美丽!祝儿童节快乐!天天开心!
　　54、The annual, all the world blessed in our children a happy Children\'s Day of this day, let us return to childhood every adult with the most sincere sentiments of the most pure heart of a happy Children\'s Day! Happy holidays!
　　一年一度，在我们祝福天下所有的孩子儿童节快乐的这一天，也让我们每一个成年人回到童年，用最纯真的情怀最纯洁的心灵过一个快乐的儿童节!节日快乐!
　　55、Aspiration is the wind, is a fan happy, blessed is the ship. Aspiration of the wind, blowing fan happy, the children carrying the blessing of the boats, drift to the happiness of you, gently greetings: Happy 61!
　　心愿是风，快乐是帆，祝福是船。心愿的风，吹着快乐的帆，载着对小朋友祝福的船，漂向快乐的你，轻轻地问候：六一节快乐!
　　56、Children\'s Day approaching, I, on behalf of the leadership struggling in the chat line to the children expressed the most profound greetings! And hope that we bear in mind when I give you to live the teachings of: a good Internet access, every day online! Happy Children\'s Day!
　　儿童节将至，我谨代表领导，向奋战在聊天一线各位小朋友们表示最深切的问候!并希望大家牢记住当年我给你的教导：好好上网，天天在线!儿童节快乐!
　　57、Kindergarten teacher, said: a fine three bed-wetting, the second five yuan, three times seven dollars. I would like to ask the teachers how much money monthly, we see you a show of hands, said: teacher, I would like to do the year VIP membership card! I wish you a Happy Children\'s Day!
　　幼儿园老师说：尿床一次罚三元，二次五元，三次七元。我正想问老师包月多少钱，就看见你举手说：老师，我要办VIP会员年卡!祝你儿童节快乐!
　　58、Do not move, robbery! This is a robbery! Understand? Quickly come up with your sad, to hand over your heart, out of your troubles off your sorrow, Well! Change this, I sent you! I wish a happy Children\'s Day 61!
　　别动，抢劫!这是抢劫!懂吗?快拿出你的忧愁，交出你的伤心，掏出你的烦恼，摘下你的哀伤，喏!换上这个，我送来的快乐!预祝六一儿童节快乐!
　　59、Notice: Tomorrow is your day. I wish you happy holidays in advance! Please click here to a kindergarten for Bangbang Tang, a silk Sassafras tsumu the nose, a Kaidang pants, urine is not a wetland. We would like to inform! !
　　通告：明天是你的节日。提前祝你节日快乐!请速到幼儿园领取棒棒糖一个，檫鼻涕绢一块，开裆裤一条，尿不湿一个。特此通知!!
　　60、The day hope you are happy like a teapot on the stove, although small Pipi burned the boiling hot, but still happy blowing whistles, braving the well-being of the bubble, the music Pidianpidian! I wish you a happy Children\'s Day!
　　希望每天的你都快乐得象炉子上的茶壶一样，虽然小**被烧的滚烫滚烫，但依然吹着开心的口哨，冒着幸福的泡泡，乐的*颠*颠!预祝你儿童节快乐!
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